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Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Datum: 20/05/2020 

 
 

Onderwerp vraag: 
Toestand Dijlepad; 

 
Toelichtende nota 
 

Bewoners uit  de Lange Schipstraat en Onze-Lieve-Vrouwestraat riepen het stadsbestuur op om dringend 

werk te maken van problemen aan en omtrent het Dijlepad, meer specifiek het gedeelte vanaf Diependael tot 

de Fonteynbrug. 

 

Dit wandelpad wordt, zeker van de lente tot en met de herfst, zeer intensief gebruikt door wandelaars, 

joggers, fietsers en zelfs bromfietsen (ofschoon niet toegelaten), van Mechelse komaf maar ook van ver 

daarbuiten (het is niet voor niets een toeristische troef). 

 

Bij de buurtbewoners heerst er enige ongerustheid omdat zij “de visu” kunnen vaststellen dat dezer dagen de 

zgn. soccial distance niet wordt gerespecteerd enerzijds, er daarop te weinig wordt gecontroleerd door de 

politie en/of de gemeenschapswachten anderzijds. 

 

Ook de soms erbarmelijke staat van het Dijlepad (er is niet alleen sprake van losliggende planken, 

uitstekende houtsplinters en nagels, en.d.m., ik heb het zelf kunnen vaststellen) en de enorme lawaaihinder 

(dag en nacht), baart de omwonenden zorgen en zij hebben dit dan ook al meermaals aangeklaagd, laatst nog 

in een e-postbericht (begin mei ll.) aan zowat gans het college van Burgemeester en Schepenen. 

 

Overdag is een rustig gebruik van de terrassen of tuinen aan de Dijlekant een zware beproeving, zo stellen 

de buurtbewoners quasi-eensluidend, maar zelfs ’s nachts is er enorm veel lawaai en hinder. 

 

Is een aanpak van de problematiek nakende? 

 

Welke maatregelen zullen worden genomen en/of worden onderzocht? 

 

Naam 

 
Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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